
Beste inwoners

Allereerst een gelukkige 
kerst en voorspoedig nieuw-
jaar vanwege onze hele 
bestuursploeg. 

Het einde van het jaar nadert 
weeral met rasse schreden 
en de feestdagen staan 
voor de deur. Tijd om met 
familie en vrienden samen 
te genieten van wat quality 
time na een toch wel weer 
turbulent jaar.

De vorige jaren waren 
niet altijd makkelijk maar 
laat ons met goede hoop 
uitkijken naar 2023.Daarom 
is deze periode van het jaar 
belangrijk om er even de 
riem af te leggen zoals de 
slijpers zeggen. 

Tijd nemen voor familie en 
vrienden en genieten van de 
kleine en grote dingen des 
levens. Dat geeft kracht om 
er in het nieuwe jaar terug 
met volle goesting en kracht 
tegen aan te gaan.

Een fi jn jaareinde gewenst!

Vriendelijke groeten 

Jan Verbraecken
Voorzitter

Twee jaar na Jan: gemeente plaatst vuilbakken
Naar aanleiding van de 
campagne ‘Ieder kakje in 
een zakje’ in 2020 vroeg 
onze N-VA-fractie of het 
mogelijk was om vuilnis-
bakken te plaatsen in onze 
gemeente. Hierop kwam 
een negatieve reactie, 
waarna ons gemeente-
raadslid Jan Verbraecken 
besloot om blauwe tonnen 
te zetten in de Laureys Ge-
watstraat omdat hier veel 
hondenliefh ebbers komen 
wandelen. Jan maakte 
sindsdien de tonnen zelf 
leeg in zijn afvalcontainer.

We zijn intussen twee jaar later en nu heeft de gemeente toch vuilnisbakken geplaatst op vele 
plaatsen in de gemeente. De blauwe tonnen van Jan zijn vervangen door vuilnisbakken van 
de gemeente. Bedankt om ons voorstel van 2020 toch nog in de praktijk om te zetten.

Fietsen van Kessel Dorp 
naar Emblem? Een hele 
opgave!
Nijlen wil een fi etsvriendelijk dorp 
worden en er werden al mooie fi etspa-
den aangelegd. Meer verbeteringen zijn 
mogelijk zoals we in ons vorig huis-aan-
huisblad geschreven hebben. 

Een inwoner uit Kessel maakte ons attent 
op het feit dat je vijf keer de weg moet 
kruisen als je van Kessel Dorp naar Em-
blem rijdt. We vragen ons af of het moge-
lijk is om dit fietsvriendelijker te maken?

In de dorpskern van Kessel Station 
moet je al drie straten kruisen.

Bedankt, Jan, voor je initiatief met de 
blauwe tonnen!

Vuilnisbak vervangt de 
blauwe ton.

N-VA Nijlen 
wenst u een 

zalige Kerstmis 
en een gelukkig 

Nieuwjaar
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Van kindergraven blijf je af! 
De begraafplaats van Bevel is een mooi, rustig en goed onderhouden deel van onze gemeente. Toch wil het gemeentebestuur 
enkele percelen ‘ontruimen’ om van de begraafplaats een parkbegraafplaats te maken. Opvallend? Enkele kindergrafj es moeten 
hierdoor verplaatst worden. Totaal onaanvaardbaar, vindt N-VA Nijlen. Van kindergraven blijf je af.

Flink kostenplaatje
Het gemeentebestuur wil de begraafplaatsen van Nijlen 
omvormen tot parkbegraafplaatsen. Op die manier zal 
de huidige begraafplaats worden omgevormd tot een 
park waar beleving en recreatie een plaats krijgen en de 
biodiversiteit verhoogd wordt. Er werd een studiebu-
reau aangeschreven om na te gaan op welke manier de 
hervorming kan gebeuren. Het kostenplaatje van deze 
studie? 70.000 euro. En dan spreken we nog niet over 
wat het project zelf zal kosten aan de gemeente om een 
park te maken van een kerkhof dat eigenlijk al omringd 
is door groen. 

Gemeente stelt voor grafjes te verwijderen
Om de bestaande begraafplaats in Bevel om te vormen 
dienen enkele percelen ontruimd te worden. Het gaat 
om de strooiweide, het columbarium en de kindergra-
ven. Met dit laatste heeft N-VA Nijlen een probleem. De 
ouders van de overleden kinderen kregen enkele weken 
voor de aanvang van de werken te horen dat men de 
graven van hun kinderen gaat verplaatsen. Als ouder 
verwacht je dat dergelijke zaken worden doorgesproken 
alvorens zulke drastische beslissingen te nemen. 

De gemeente stelde de ouders voor om de kindergraven te 
verplaatsen op kosten van de gemeente of hun grafje definitief te verwijderen. Op menselijk vlak komt zoiets hard aan. N-VA Nijlen 
vraagt om zulke ingrijpende veranderingen in de toekomst op de gemeenteraad te bespreken. Waarschijnlijk zullen er nog verplaat-
singen van graven volgen, maar hierover werd nog geen informatie gedeeld vanuit de gemeente. 

Onduidelijke communicatie over het 
kampioenschap wielrennen te Bevel
Op zondag 14 augustus vond het Nijlens kampioenschap wielrennen plaats in Bevel. Inwoners van Bevel werden op de 
hoogte gebracht door middel van een onduidelijke brief die bovendien moeilijk leesbaar was. 

We vroegen of er klachten en/of meldingen waren binnengekomen en of de gemeente in de toekomst op een duidelijkere 
manier zal communiceren. Volgens schepen Van Olmen heeft de gemeente de organisator opgelegd om de communicatie 
naar de inwoners toe te voeren. Volgens de schepen heeft de gemeente de brief opgemaakt. Die is verspreid door de orga-
nisator en werden er geen klachten ontvangen over de communicatie. 

Hoewel de organisator verantwoordelijk is volgens de gemeente, was de communicatie op de 
gemeentelijke website ook niet duidelijk. We vroegen of de gemeente hier in de toekomst rekening 
mee wil houden. De schepen vertelde dat ze in de toekomst duidelijker zouden communiceren. Wij 
hopen alvast dat de gemeente haar belofte nakomt.

Charlotte Bats ontving klachten over de communicatie van de wielerwedstrijd

Het Bevelse kerkhof ligt al in de natuur.

nijlen@n-va.be
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Spelen met de verkeerssituatie
Het gemeentebestuur heeft heel veel studiekosten betaald voor het opstellen van een mobili-
teitsplan. Dit is volgens ons opgesteld door een studiebureau met een stedelijke achtergrond, 
terwijl Nijlen toch een landelijke gemeente is. We hebben de indruk dat het werk niet goed 
gedaan is. Veel testopstellingen moeten achteraf grondig herzien worden. Zo is de verkeerssi-
tuatie aan de Klokkenlaan en de Zandlaan weer helemaal gewijzigd en in Bevel komen er ook 
veel aanpassingen. Was dat studiebureau en het mobiliteitsplan al dat geld wel waard ?

De verkeerssituatie aan Papyrus is opnieuw gewijzigd.

Wat met de grond Nonnenstraat/Katerstraat?
Tijdens de gemeenteraad vroegen we hoe ver men stond met de verkoop van het perceel grond 
gelegen in de Nonnen- en Katerstraat ter hoogte van de firma Horta/Hens. Is deze verkoop 
geannuleerd of gaat hij nog steeds door? We stelden voor om, indien de verkoop niet doorgaat, 
een parkeerplaats voor vrachtwagens te voorzien op deze grond. 

Volgens de burgemeester wordt het terrein bestemd voor een kerkhof, waardoor het niet mogelijk 
is er een parking voor vrachtwagens van te maken. De gemeente bekijkt wel verschillende opties 
voor een parking, ook gemeente-overschrijdend. We hopen dat onze gemeente snel een oplossing 
vindt voor het parkeerprobleem. We volgen dit vanuit onze fractie met belangstelling op. 

Wat zal er gebeuren met deze grond?

Waterschade plafond  
gemeentehuis
Een tijdje geleden viel het ons op dat het erg gesteld is met het plafond 
van onze bibliotheek/gemeentehuis in Nijlen. Aan de loketten is er 
zeker op drie plaatsen waterschade te bespeuren. We stelden de vraag 
of er reeds actie werd ondernomen om dit probleem op te sporen en 
op te lossen. 

Volgens schepen Laurijssen valt de waterschade aan het dak onder de 
tienjarige aansprakelijkheid van de aannemer. Deze heeft als voorwaar-
de nog 10 jaar extra waarborg gegeven om tot de definitieve oplevering 
te komen. De waterdichtheid valt dus nog tot 2032 onder de aansprake-
lijkheid van de aannemer. We zijn alvast tevreden dat de gemeente op de 
hoogte is van de waterschade. Wanneer de aannemer dit komt repareren, 
is nog onduidelijk. We hopen dat het probleem snel zal worden opgelost 
en hopen en dat er niet meer gebreken tevoorschijn zullen komen. Het 
nieuwe gemeentehuis heeft de burger tenslotte genoeg gekost.

Spijtig: Opnieuw 
& co sluit deuren
We vernemen dat de kringwinkel 
Opnieuw & co op 1 januari de deuren 
zal sluiten. We vinden dit zeer spijtig 
omdat deze kringwinkel te Kessel toch 
een enorm succes was. 

De burgemeester antwoordde op de ge-
meenteraad van november dat het textiel 
nog opgehaald zal worden, dat onze in-
woners nog altijd goederen kunnen laten 
ophalen en dat er een geefpunt is op het 
containerpark. Winkels van Opnieuw & 
Co zijn er nog in Duffel en Lier, maar dit 
vraagt een extra inspanning van onze 
inwoners om daar te geraken.

Kaas- en wijnavond
Op 22 oktober organiseerden we een kaas- en 
wijnavond. Gastspreker was energiespecialist 
Bert Wollants. Hiernaast enkele foto’s ->

www.n-va.be/nijlen
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting

BEL FRA SVK IT SPA EMU NED SVN DUI FIN OOS GRI POR LUX ZWE DK ZWI IER NOR
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


